Test on Nouns (Plurality, Case, Gender)
Variant 1
Task 1. Напишите следующие существительные во множественном числе.
A bag, an apple, the tree, a lady, a toy, this map, a shelf, a roof, that child, a louse, the goose, a woman, the datum, this crisis, a phenomenon, the radius, this deer, a fruit, the father-in-law, a man-child (мальчик), that room-mate, a German.

Task 2. Разделите следующие слова на три группы в соответствии с тем, как читается окончание множественного числа –s (–es) ([s], [z], [ız]).

Backs, wishes, changes, plans, names, sizes, hands, times, pages, classes, ideas, places, planets, films, facts, pens, ages, sets, faces, pencils, planes, sides, hats, patches. 

Task 3. Употребите правильную форму глагола “to be” (is, are, was, were).
1. The information about this company … encouraging. 2. My knowledge of German … very limited. 3. The scales … not correct. 4. Your clothes … dirty. 5. Alice’s hair … so shiny. 6. Statistics … usually very helpful. 

Task 4. Выберите правильную форму глагола, данного в скобках.
1. Money (buys/buy) a lot of happiness for a lot of people. 2. The crowd (was/were) talking about something. 3. The team (has/have) lost five games this season. 4. The staff of the company (takes/take) part in sports competitions. 5. The rich usually (turns/turn) away from the poor.

Task 5. Найдите и исправьте ошибки в следующих предложениях (в некоторых предложениях больше одной ошибки).
1. My knowledges in that area are very poor. 2. These are interesting news, aren't they? 3. The police is looking for the criminals who escaped last night. 4. Her childs got ill and her husband lost moneys.

Task 6. Замените фразы с предлогами of, by и for существительными в притяжательном падеже, где это возможно.
1. The horns of the oxen. 2. The speech of the President. 3. The pages of the book. 4. The poems by Burns. 5. The life of a bodyguard. 6. The policy of France. 7. The orders of the commander-in-chief. 8. The sister of the woman we met last week. 9. A holiday for a week. 10. The streets of London. 11. The hobbies of the children. 12. The roof of the house.

Task 7. Переведите на английский язык следующие словосочетания и предложения.
1. Это птицы, а то – коты. 2. Какого цвета коробки? – Они зеленого цвета. 3. В озере много рыбы. 4. Эти новости очень интересные. 5. Она делает хорошие успехи в математике. 6. Полиция не всегда находит преступников. 7. Комната Макса и Билла неряшливая (messy). 8. Сестра мужа моей сестры доктор. 9. Я часто покупаю хлеб в этой булочной. 10. Та вдова работает администратором отеля. 11. Моя двоюродная сестра обожает кошек.
